

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



學校 (小學)
Schools (Primary)

銀獎 Silver Award



浸信會沙田圍呂明才小學

Baptist (Sha Tin Wai) Lui Ming Choi
Primary School

浸信會沙田圍呂明才小學積極推動環保教育，將環保理念融入日常校園生活。學校從環境建設、行政管理、課程設計、環保活動各方面著手，培育學生與大自然謙和共處的生活態度。

Baptist (Sha Tin Wai) Lui Ming Choi Primary School is fully committed to promoting green education and integrating green concepts into the campus life. The school implements a wide range of environmental initiatives ranging from environmental infrastructure, administration management, curriculum design to educational activities, in order to nurture students to embrace a modest co-habiting attitude with the environment.



招募學生成為「廚餘大使」，協助量度午膳的廚餘，同時鼓勵同儕珍惜食物。

Recruiting students as "Food Waste Ambassadors" to measure food waste at lunch and encourage fellows to treasure food.



引入電子書及智能黑板用於教學活動，減少耗紙和使用粉筆。

Introducing electronic books and smart boards for teaching activities to reduce paper consumption and usage of chalks.



午膳實施中央分飯，並按學生年級調整午餐份量，減少剩食。
Implementing central meal portioning for lunch and adjusting lunch portion for students according to their forms to reduce leftovers.